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Interpelacja

W imieniu mieszka6c6w Wloclawek zwracam siQ z uprzejmq pro$b4

o zagospodarowanie terenu polo2onego przy sk'tzyzowaniu wysoka-Kapitulna poprzez
nasadzenie drzew i krzew6w, zamontowanie silowni zewnptrznei (urz4dzenia do 6wiczeri
x 5 szt.), element6w malej architektury (awka x 3 szt., kosz na Smieci x 1 szt., stojak
na rower x I szt.). Nowo powstaly skwer bgdzie bezpiecznym miejscem do spEdzenia
wolnego czasu i miejscem spotkan dla mieszkanc6w oraz zdecydowanie podniesie estetykg
tej czg6ci miasta.

Uprzejmie proszg pana prezydenta o pozyt,,wne rczpatrze e powylszej proSby.
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